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Tábor Alvaréz 2005

Alda
11.08.2005

Tak abych taky něco napsal k našemu prvnímu táboru na zelené louce.

První týden po táboře jsem se zotavoval z námahy, kterou jsem prošel. Bylo to náročné,
ale v krásném zeleném údolí uprostřed lesů obklopeni přírodou, létajícími motýli, všude
běhajícími ještěrkami nebo pod podlážkami krčícími se ropuchami jsem rád strávil tři
týdny.

Po týdnu po táboře jsem začal vzpomínat na zážitky, které jsme si připravili: podzemní
komnata s opravdovou pyramidou, výlet na koně a hlavně návrat zpět, neustála stavba
přehrady a cesty ke studánce, prolejzačky na stromech, Pštros, stavba teepee, manévry,
noční mytí, tajné písmo, získání měsíčního kamene, hledání pečěti a přetavení jejího
vyhledu, pohled na tábořiště z kopce nad údolím...

Bylo toho hodně i přes velkou námahu a přes některé nedotažené nebo nepovedené věci
to stálo zato a byla to dobrá zkušenost. A jělikož jsem neměl dost fotek, jak to vypadalo
po zbourání všech staveb a ani čas si tábořiště bez spěchu projít, tak jsem si udělal výlet
a vklidu si tábořiště prohlédl opuštěné...

Fotky naleznete zce.

http://www.bobrici.cz/galerie/05-07taboralvarez/index.htm


K táboru

Fili
04.08.2005

Předně se omlouvám za to, že o táboře zatím napsala jenom Dana, bohužel se nám po
táboře vedoucí rozprchli do světa (Jižní Čechy až Skotsko, rekonstrukce chaty...), takže to
s informacemi o činnosti není valné.

K táboru: Rejsek pomalu začíná pracovat na CD, na kterém budou fotky nejen z tábora,
ale z celého roku i další věci k táboru. Nejlépe k němu na ptacek.vojta[at]seznam.cz
posílejte už teď své objednávky.

Myslím, že k táboru není moc co dodat, to se musí zažít, to nejdůležitější Dana pěkně
vystihla. Díky. Obecně mohu jen konstatovat, že tábor se povedl a všem velice děkuji, že
ten historický okamžik, kdy jsme si tábor sami postavili a řídili a na který jsem se
několik let těšila, nastal.

Tak nám skončil tábor

Dana
25.07.2005

Neděle 24. července byla oficiálně posledním dnem bobřího tábora - prvního v bobří
historii, který jsme si postavili na "zelené louce".

I když jsem se tábora sama nezúčastnila, vyslyšela jsem volání Fili, abych se přijela
podívat alespoň na poslední den. Byla jsem samozřejmě zvědavá, jak se tábor podařil a
také jak se zvládne závěrečné bourání a úklid, protože i tak se dá poznat jak vyspělý
oddíl je. A jsem opravdu ráda, že mé očekávání bylo splněno.

Když jsem v 10 hodin přijela, potkávala jsem cestou na tábořiště jen usměvavé
"mravenečky" stěhující věci a zavazadla na shromaždiště u lesa, na louce již mimo
vyšlapané trávy nebyla po stanech ani památka a pouze zbytek konstrukce jídelny dával
znát, že se tu v minulých třech týdnech odehrával tábor.

V rychlosti jsem stačila alespoň pár malých bobříků vyzpovídat, jak se jim tábor líbil a
věřím, že to nebyla jen náhoda, že všichni okamžitě spustili vyprávění o nějaké hezké
příhodě a události.

Ale to už se blížil jejich odjezd, takže doufám, že další podrobnosti si přečtu od
některého vedoucího zde, na našem bobřím webu. Samozřejmě ještě chvilinku trvalo,
než jsme douklidili tábořiště, ale opravdu po druhé hodině mimo hromady vzorně
složených podsad a kulatiny již louka jak zametená, všechny díry, záchody a ohniště
zasypány. Takže ahoj zase příští rok.

Dana



  

Náhled do tábora

Bobr
09.07.2005

Dnes jsem navštívil tábořiště Bobříků a i když není příliš suché počasí, atmosféra je
dobrá. Startovala etapa Alvareze a pršelo jen občas.

Na louce ukryté v lesích běží vyloženě bobří život, se vším všudy, tedy i s trochou bláta,
které jak všichni víme je ke stavbě bobřích hradů potřebné... Klikněte si na nadpis a
dostanete se i ke galerii fotografií!

Galerii z návštěvy tábora naleznete zde.
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